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PROTOKÓŁ NR XXI/20 

Sesji Rady Gminy Gródek z dnia 23 października 2020 r. 

Obradom Sesji, które rozpoczęły się o godzinie 1000 w sali Gminnego Centrum Kultury 

w Gródku, przewodniczył Wieczysław Gościk – Przewodniczący Rady Gminy Gródek. 

Protokołowała Katarzyna Anchimowicz – podinspektor w Referacie Organizacyjnym w Urzędzie 

Gminy Gródek. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził, że na stan 15 radnych, 

w obradach uczestniczy 13 radnych, co zapewnia regulaminowe quorum do podejmowania 

prawomocnych uchwał. 

Radni obecni na obradach XXI Sesji Rady Gminy podczas stwierdzania quorum: 

1. Radny Marek Antonowicz, 

2. Radny Grzegorz Borkowski, 

3. Radny Janusz Michał Cimochowicz, 

4. Radna Alina Gościk, 

5. Radny Wieczysław Gościk, 

6. Radny Jerzy Gryc, 

7. Radna Grażyna Kubiak, 

8. Radna Dorota Popławska, 

9. Radna Małgorzata Popławska, 

10. Radna Anna Petelska, 

11. Radna Monika Ratyńska, 

12. Radna Katarzyna Rogacz, 

13. Radny Andrzej Wysocki. 

Nieobecni podczas stwierdzania quorum: Radna Iwona Kalinowska, Radny Mirosław Nos. 

(Listy obecności radnych oraz zaproszonych gości stanowią kolejno załącznik Nr 2 i 3 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady poinformował, iż na stole protokolanta wyłożone są protokoły obrad XIX 

i XX Sesji Rady Gminy. W trakcie dzisiejszej Sesji radni mogą wnosić poprawki lub uzupełnienia 

do protokołów, po czym zostaną one przyjęte i podpisane.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poinformował, iż porządek obrad został przesłany radnym wraz 

z materiałami na dzisiejsze obrady.  

Porządek obrad: 

1. Otwarcie Sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie informacji w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie  

do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym.  

5. Rozpatrzenie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Gródek w roku szkolnym 

2019/2020. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek  

z Organizacjami Pozarządowymi na 2021 r. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego w Białymstoku. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: „Rozwój e-usług  

w gminach Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020. 
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9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie 

usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie 

dróg powiatowych. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2020 r. 

14. Pytania i wnioski radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Przyjęcie protokołu obrad XIX Sesji Rady Gminy Gródek. 

17. Przyjęcie protokołu obrad XX Sesji Rady Gminy Gródek. 

18. Zamknięcie obrad. 

(Projekt porządku obrad stanowi Załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Gminy zapytał, czy są jakieś pytania bądź uwagi do proponowanego 

porządku obrad? Następnie, wobec braku pytań i uwag poddał pod głosowanie jawne porządek obrad 

XXI Sesji Rady Gminy. 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, iż porządek 

obrad XXI Sesji Rady Gminy został przyjęty oraz że punkty 1 i 2 porządku obrad zostały zrealizowane. 

 

Ad. 3 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza przedstawił informację o pracy Wójta w okresie międzysesyjnym. 

(Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu) 

Radny Jerzy Gryc pochwalił inwestycję w postaci nowych poziomych oznaczeń zapewniających 

bezpieczeństwo na ul. Chodkiewiczów. Ponadto, poinformował o zrealizowanym wniosku Radnych, 

dotyczącym poprawienia najazdów na moście w Królowym Moście na rzece Płoska, jednocześnie 

dziękując Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad za pomoc. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że w związku z wnioskiem złożonym na jednej  

z poprzednich sesji przez Radnego Andrzeja Wysockiego, również uczestniczyłem w spotkaniu  

z kierownictwem GDDKiA Oddział Białystok, na którym złożyłem formalny wniosek. Prace na tym 

odcinku drogi były już wcześniej zaplanowane. Wniosków o przebudowę było wiele. Prócz Radnych,  

o poprawę nawierzchni wnioskowali także okoliczni mieszkańcy, a także kierowcy. Podziękowanie 

należy się każdemu kto się do tego przyczynił.  

Radna Katarzyna Rogacz zapytała o spotkanie w Królowym Moście. Mieszkańcy Królowego 

Mostu, Downiewa i Przechód prosili o wybudowanie przejścia drogowego, czy dojdzie do skutku? Czy 

doszło już do spotkania z Nadleśniczym Nadleśnictwa Żednia odnośnie partycypacji w przebudowie 

odcinka drogi w Downiewie? Odnośnie nowych poziomych oznaczeń na drodze nie ma możliwości 

wjazdu do Biblioteki i GCK i czy da się coś z tym zrobić? A jeżeli nie, to proszę, żeby nawieść troszkę 

piasku na wjazd na parking za Urzędem Gminy, żeby lepiej się przejeżdżało.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odnośnie wjazdu do Biblioteki odpowiedział, że z uwagi na nową 

organizację ruchu dotychczasowy wjazd musiał być zlikwidowany. Postaramy się rozwiązać ten 

problem zgodnie z propozycją Pani Radnej. Odnośnie kolejnej sprawy, Pan Nadleśniczy Nadleśnictwa 

Żednia poinformował, że weźmie pod uwagę wniosek o naprawę przejezdności odcinka drogi w 

Downiewie. Na dzień dzisiejszy nie zostało to wykonane. Domyślam się, że jest to spowodowane aurą 
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pogodową, być może jest za mokro. Uważam, że skoro Nadleśnictwo podjęło się naprawy to 

powinniśmy poczekać na ich działalnie, a następnie rozpocząć pracę we własnym zakresie. Po sesji 

skontaktuję się z Panem Nadleśniczym w celu ustalenia terminu, kiedy prace będą mogły być wykonane. 

Odnośnie powstania przejścia dla pieszych jest to praktycznie niemożliwe. Proponuję, aby mieszkańcy 

ponownie zorganizowali podpisy w tej sprawie. Jednakże, przejścia dla pieszych na drogach krajowych, 

niekiedy mogą powodować jeszcze większe zagrożenie niż jeżeli by go nie było wcale. Drogi krajowe 

są to drogi przyśpieszonego ruchu i niestety ukształtowanie drogi w Królowym Moście tj. spora górka 

oraz most, nie dają możliwości, aby gdziekolwiek powstało tam przejście. Pan Dyrektor zasugerował, 

że być może wezmą pod uwagę utworzenie tzw. sugerowanego przejścia dla pieszych z odpowiednim 

oznaczeniem i oświetleniem. Stwierdził, że na ten moment nie są zdania, że przepisy pozwalają na 

utworzenie przejścia drogowego w Królowym Moście, ani bliżej mostu, ani bliżej drogi wiodącej do 

Downiewa. Sugerowane przejście wymagałoby partycypacji Gminy w kosztach budowy chodnika, 

a także oświetlenia. 

Radny Michał Cimochowicz, stwierdził, że istniejący przy Wojewodzie Fundusz Rozwoju Dróg 

Lokalnych pozwala na wykorzystanie środków w celu utwardzania dróg gminnych. W tym zakresie są 

oczekiwania mieszkańców. Stwierdził, że bardzo dobrze, że od listopada, przynajmniej raz w tygodniu 

zostanie uruchomione połączenie autobusowe i mieszkańcy będą mogli dojechać do Gródka. Niektóre 

odcinki dróg powiatowych na terenach wschodnich Gminy od godziny 7:00 do 17:00 będą wyłączone 

z ruchu, bo najprawdopodobniej odbędzie się rajd samochodowy. Moje pytanie, odnośnie tego jest takie 

kto zajmie się naprawą nawierzchni dróg już po rajdzie? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że w sprawie rajdu wystąpiono o pozwolenie 

do Powiatu, ponieważ będzie on się odbywać na drogach powiatowych i po części, na drogach 

gminnych. Po rajdzie dotychczas staraliśmy się naprawiać powierzchnię dróg. Pracownik zajmujący się 

drogami objeżdżał trasę rajdu i oceniał ewentualny stopień zniszczeń i wykonywane były stosowne 

naprawy na ich koszt. (tj. w tym przypadku Automobil Klub Podlaski) W tym roku rajd będzie trochę 

w zmniejszonej wersji, zarówno jeśli chodzi o liczbę samochodów jak i przebieg tras. Oczywiście 

możemy przeciwstawić się i nie pozwolić na realizację rajdów, ale jakoś do tej pory dogadywaliśmy się 

w tym zakresie. Rajdy nie są organizowane tylko w naszej Gminie. Być może z czasem te trasy znudzą 

się kierowcom i będą szukać nowych miejsc. W odniesieniu do Samorządowego Funduszu Dróg 

Lokalnych, do chwili obecnej, były ogłaszane konkursy, staraliśmy się przygotowywać wnioski.  

W odniesieniu do dróg powiatowych wnioski przygotowywał Powiat Białostocki, natomiast Gmina 

przygotowywała wnioski na utwardzenie dróg gminnych. Należałoby się zastanowić jakie będziemy 

brać pod uwagę drogi gminne, czy będą to drogi łączące miejscowości i ewentualnie ulice. W tej chwili 

rozpatrywany jest wniosek na ulicę Błotną i drogę przed miejscowością Wiejki (powiatowa). 

Przewodniczący Rady zapytał o budowę wodociągu w miejscowości Ruda oraz czy będzie 

naprawiana infrastruktura kolejowa na trasie Białystok - Zubki Białostockie? Może na to pytanie będzie 

mógł odpowiedzieć Radny Grzegorz Borkowski. 

Radny Grzegorz Borkowski odpowiedział, że na linii kolejowej Nr 37 Białystok – Zubki 

Białostockie – granica państwa w tej chwili planowane są prace w obrębie dwóch przejazdów 

kolejowych w Waliłach-Stacji. Będzie to kompleksowa naprawa z rozbudową, będą to 3 płyty. 

Przejazdy będą z prawdziwego zdarzenia. Wykonane będzie skrzyżowanie drogi publicznej z torem 

kolejowym w poziomie, nie jak dotychczas, że „można misę olejową zgubić”. Planowana jest również 

naprawa przystanków osobowych, czyli krawędzie peronowe będą dostosowane do nowoczesnych 

standardów. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że w mediach społecznościowych są informacje, 

że wśród odcinków planowanych do naprawy wymienia się między innymi Białystok - Zubki 

Białostockie. Należy więc przyjąć, że w koncepcji utworzenia planu ponadregionalnego jest to wzięte 

pod uwagę. 

Kierownik Referatu Inwestycyjnego i Gospodarki Komunalnej Monika Gościk, 

odpowiedziała, że budowa wodociągu w miejscowości Ruda jest problematyczna. Jest to związane  

z tym, że część działek nie ma dostępu do drogi publicznej, droga jest wyjeżdżona po prywatnych 

posesjach i po prostu robienie dokumentacji projektowej i kładzenie sieci wodociągowej na prywatnych 

posesjach może rodzić problemy w przyszłości, kiedy trzeba będzie wejść na prywatną działkę i coś 

naprawić, a mieszkańcy wybudują podjazdy, ogrodzenia, położą polbruk. W ubiegłych latach część 

osób, rozwiązało ten problem przekazując część działki Gminie czy odsprzedało pod drogę, ale 
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pozostało jeszcze około 3 działek, które mają wciąż ten problem. Teraz jedna pani nabyła prawa 

spadkowe do działki i też chce to uregulować więc sprawa się toczy. Jeżeli wszyscy to zrobią będzie 

można wykonać dokumentację projektową. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że będziemy dążyć do tego, aby doprowadzić do 

uregulowania tej sytuacji, o ile budżet nam pozwoli to postaramy się wpisać do budżetu sporządzenie 

dokumentacji projektowej, ponieważ na ten moment to niczemu nie przeszkadza. Natomiast 

uregulowanie sytuacji prawa własności dałoby nam bezpośrednią wiedzę, że nie będzie problemu 

z zakończeniem tematu.  

 

Ad.4 

Przewodniczący Rady poinformowała, że Informację w sprawie oświadczeń majątkowych 

złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym, radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem 

czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonej informacji. Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący 

Rady stwierdził, że Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym została przyjęta. 

(Informację w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym, stanowi załącznik Nr 5 do niniejszego protokołu) 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza poinformował, że w związku z wczorajszym wnioskiem złożonym 

na wspólnym posiedzeniu komisji stałych Rady Gminy, odnośnie zapytania ofertowego na zakup 

posypywarki, zaprosił na dzisiejszą sesję Kierownika Komunalnego Zakładu Budżetowego  

w Gródku Mirosława Gryko w celu wyjaśnienia sprawy. 

Radny Jerzy Gryc zwrócił się z pytaniem, dlaczego w formularzu oferty wykonawcy jest napisane 

w załączniku 1a, że rozrzutnik jednoosiowy, będzie przeznaczony do wywozu osadu z oczyszczalni 

ścieków w Gródku. A tu jest informacja, że będzie to służyło do posypywania zimą piaskiem i solą. Są 

rozbieżności proszę w związku z tym o wyjaśnienie. A jeżeli ma to służyć do wywozu osadów to czym 

teraz są wywożone te osady z oczyszczalni ścieków? 

Kierownik KZB w Gródku Mirosław Gryko wyjaśnił, że wystąpiła w tym przypadku zwykła 

omyłka pisarska. Z uwagi na to, że cała procedura, zarówno specyfikacja istotnych warunków 

zamówienia jak również projekt umowy, który jest załącznikiem do tego opracowania wszędzie zawiera 

nazwę posypywarka. Oczywiście chodzi o zakup posypywarki. Omyłka nastąpiła z tego względu, że 

podczas ustalania, pisania parametrów, które chcieliśmy mieć wraz z dostawą tej piaskarki skorzystano 

z poprzedniego zamówienia, kiedy była robiona specyfikacja na rozrzutnik do obornika, a chodziło nam 

o rozrzutnik do wywozu osadu. Natomiast nikt z oferentów tego zamówienia, a na tą chwile 

otrzymaliśmy 3 takie oferty, które dziś zostaną otwarte, nikt nie wystąpił do nas z zapytaniem 

o sprostowanie. Parametry zawarte w tabeli dotyczą posypywarki. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza podsumował, że dla oferentów sprawa była oczywista, tzw. 

ramówka była wzięta z poprzedniego przetargu. 

Radny Jerzy Gryc zapytał, czym obecnie wywożony jest osad z oczyszczalni ścieków? 

Kierownik KZB w Gródku Mirosław Gryko odpowiedział, że 3 lata temu został zakupiony 

rozrzutnik i tym rozrzutnikiem wywozimy osady z oczyszczalni. 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do Radnego Jerzego Gryca czy jest 

usatysfakcjonowany odpowiedzią? 

Radny Jerzy Gryc odpowiedział, że przyjął odpowiedź do wiadomości. 

 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady poinformował, że Informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy 

Gródek w roku szkolnym 2019/2020, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do przedłożonej informacji. 

Wobec braku pytań i uwag do przedmiotowej informacji, Przewodniczący Rady stwierdził, 

że Informacja o przebiegu wykonania przez Gminne Centrum Kultury planu finansowego za pierwsze 

półrocze 2020 r. została przyjęta. 
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(Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Gródek w roku szkolnym 2019/2020, stanowi załącznik Nr 6 do 

niniejszego protokołu) 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie Programu Współpracy 

Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 2021 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na 

dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi, bądź pytania do 

projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym 

Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie Programu Współpracy 

Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 2021 r. 

Głosowało 12 radnych: 

za – 12, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

nieoddany głos – 1. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi na 2021 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/176/20 Rady Gminy Gródek w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami 

Pozarządowymi na 2021 r., stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie przekazania  

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego  

w Białymstoku, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się 

do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag oraz 

pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii 

komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie przekazania do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora Rejonowego  

w Białymstoku  

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku skargi Prokuratora 

Rejonowego w Białymstoku, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/177/20 Rady Gminy w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku 

skargi Prokuratora Rejonowego w Białymstoku, stanowi załącznik Nr 8 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji projektu 

pn.: „Rozwój e-usług w gminach Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020, radni otrzymali 
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wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie.  Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają 

uwagi bądź pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały,  

w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wspólnej realizacji 

projektu pn.: „Rozwój e-usług w gminach Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego”  

w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie wspólnej 

realizacji projektu pn.: „Rozwój e-usług w gminach Związku Gmin Wiejskich Województwa 

Podlaskiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Podlaskiego na lata 

2014-2020, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/178/20 Rady Gminy Gródek w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: „Rozwój e-usług w gminach 

Związku Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 

Podlaskiego na lata 2014-2020, stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego, radni otrzymali wraz 

z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi 

bądź pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu zbiorowego.  

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie publicznego transportu 

zbiorowego, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/179/20 Rady Gminy Gródek w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług  

w zakresie publicznego transportu zbiorowego, stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z 

zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi 

bądź pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku 

z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie wskazania wstępnej 

lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek, została 

podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/180/20 Rady Gminy Gródek w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego na terenie Gminy Gródek, stanowi załącznik Nr 11 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego 

w zakresie dróg powiatowych, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. 

Następnie, zwrócił się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do projektu uchwały. Radni 

nie zgłosili uwag oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o 

przedstawienie opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie uchylenia uchwały w 

sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania 

inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0, 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie 

uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Białostockiemu 

na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/181/20 Rady Gminy Gródek w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych., stanowi załącznik Nr 

12 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 12  

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie opłaty targowej na terenie 

Gminy Gródek, radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie, zwrócił się 

do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag oraz 

pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie opinii 

komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie opłaty targowej na 

terenie Gminy Gródek. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 13, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0. 
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W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie opłaty 

targowej na terenie Gminy Gródek, została podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/182/20 Rady Gminy Gródek w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek., stanowi załącznik Nr 

13 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2020 r., radni otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejsze posiedzenie. Następnie, zwrócił 

się do radnych z pytaniem czy mają uwagi bądź pytania do projektu uchwały. Radni nie zgłosili uwag 

oraz pytań do projektu uchwały, w związku z czym Przewodniczący Rady poprosił o przedstawienie 

opinii komisji. 

Radny Grzegorz Borkowski, który przewodniczył wspólnemu posiedzeniu komisji stałych Rady, 

poinformował zebranych, że przedłożony projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

komisje. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie jawne uchwałę w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Gródek na 2020 r. 

Głosowało 13 radnych: 

za – 10, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 3. 

W oparciu o wyniki głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała w sprawie zmian  

w budżecie Gminy Gródek na 2020 r., została podjęta. 

(Uchwała Nr XXI/183/20 Rady Gminy Gródek w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2020 r., stanowi załącznik Nr 

14 do niniejszego protokołu) 

 

Ad. 14 

Radny Jerzy Gryc zapytał, czy wiadomo coś w zakresie paneli fotowoltaicznych i kolektorów 

słonecznych oraz czy gmina jest gotowa na odbiór śmieci od mieszkańców zakażonych COVIDEM19? 

Kierownik RIiGK odpowiedziała, że informacja o instalacjach fotowoltaicznych i panelach 

słonecznych została zamieszczona na stronie internetowej Gminy. Urząd Marszałkowski przedłużył 

termin do końca października. Zostało więc kilka dni, do dzisiaj żadna informacja nie wpłynęła. 

Sekretarz Gminy Roman Tadeusz Łoziński odpowiedział, że jeśli chodzi o odbiór śmieci od 

osób zakażonych są wytyczne w tej kwestii. Musimy posiadać informację o osobach przebywających 

na kwarantannie. Takie osoby otrzymują czerwone worki na śmieci. Wcześniej problematyczne było 

kto miałby informować, że w danym gospodarstwie zamieszkują osoby chore na COVID-19. Z jednej 

strony ochrona danych osobowych, z drugiej strony problem dostarczenia worków. Stwierdził, że jest 

to już uregulowane, ale pytanie czy skutecznie będzie to realizowane.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza stwierdził, że na dzień dzisiejszy odpady komunalne są zabierane 

przez firmę KOMA. Jesteśmy przed rozstrzygnięciem przetargu na następny rok. Rozstrzygnięcie 

przetargu da odpowiedź na to kto wygra. Firma ta będzie zobowiązana to stosowania się do przepisów, 

również wytycznych związanych z COVID-19 

Radny Marek Antonowicz odczytał wytyczne dla gmin. Gmina powinna współdziałać  

z Wojewodami, Policją czy Ośrodkami Pomocy Społecznej, którzy są dysponentami informacji 

o adresach osób przebywających na kwarantannie lub trwających w izolacji w miarę możliwości 

zapewnienie worków w określonym kolorze, albo oznaczonych symbolem C, w celu jednoznacznej 

identyfikacji odpadów. Odbiór odpadów w oznakowanych workach powinien następować nie rzadziej 

niż co 7 dni. Należy zorganizować bezpośredni transport odpadów do instalacji unieszkodliwiania 

odpadów komunalnych lub do wyznaczonych przez Gminę miejsc zbierania odpadów komunalnych  

z gospodarstw domowych objętych izolacją. Wskazane jest także zapewnienie dezynfekcji pojemników 

wielokrotnego użytku oraz środków transportu. 

Sekretarz Gminy Roman Tadeusz Łoziński wskazał, aby rozróżnić kwestię izolacji  

i kwarantanny. 
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Wójt Gminy Wiesław Kulesza, odpowiedział, że w przypadku otrzymania informacji o takich 

osobach, Gmina jest zobowiązania do stosowania się do wytycznych odczytanych przez Pana Radnego 

Marka Antonowicza. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz zapytał, czy w dobie koronawirusa otwarty jest Punkt 

Selektywnej Zbiórki Śmieci w Gródku? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że PSZOK w Gródku działa na dotychczasowych 

zasadach. 

Radna Dorota Popławska zapytała czy zakończył się już etap budowy chodnika na ulicy Polnej 

w Gródku oraz czy uniesienie z ulicy Michałowskiej (uskok do Michałowa) będzie jeszcze robiony czy 

to już tak pozostanie, jak jest w tej chwili? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że firma, która wygrała przetarg na realizację tego 

przedsięwzięcia ma czas na wykonanie do sierpnia przyszłego roku. Z prowadzonych rozmów  

z wykonawcą wynika, że planuje on zakończenie przebudowy do końca tego roku. Oczywiście 

likwidacja uskoku na skrzyżowaniu ulicy Michałowskiej i Polnej jest wzięta pod uwagę. Potwierdza to 

ostatnia rozmowa z Inspektorem nadzoru budowlanego. 

Radna Dorota Popławska wniosła o usunięcie suchych gałęzi w parku oraz przy ulicy 

Michałowskiej. 

Wójt Gminy Wiesław Kulsza, przyjął wniosek do realizacji. 

Radna Anna Petelska odczytała wniosek od Pani sołtys wsi Dzierniakowo, a następnie przekazała 

go Przewodniczącemu Rady. Pani sołtys wsi Dzierniakowo zwróciła się z ponowną prośbą o ujęcie  

w planowanym budżecie Gminy na następny rok środków na utwardzenie drogi Nr 1446B, prowadzącej 

z Dzierniakowa do Gródka. Radna poparła przedstawiony wniosek. Wskazała, że można by wziąć pod 

uwagę podzielenie tej drogi na etapy, tak jak to było w Słuczance. Powinniśmy dążyć do budowy dróg 

po kolei tak jak to sobie zakładaliśmy. Dodatkowo stwierdziła, że będąc radną, myśli nie tylko o sobie, 

ale także o dobru całej Gminy, w związku z czym cieszy się z każdej inwestycji. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że Pani sołtys wsi Dzierniakowo wielokrotnie 

uczestniczyła w spotkaniach ze Starostą, z Dyrekcją Zarządu Dróg Powiatowych, również ze mną,  

i doskonale wie jaka jest droga postępowania. O kolejności remontu dróg powiatowych decyduje Powiat 

My nie możemy uwzględnić takiego wniosku, dopóki nie zostanie on zaakceptowany przez Powiat i nie 

zwróci się on do nas o partycypację w kosztach inwestycji. Jeżeli droga do Dzierniakowa zostanie ujęta 

w katalogu dróg zgłoszonych do realizacji to możemy zaopiniować pozytywnie wniosek Pani sołtys wsi 

Dzierniakowo i uwzględnimy przy projektowaniu budżetu na ten bądź kolejny rok. Jednakże moim 

zdaniem będzie ciężko dla Powiatu podjąć decyzję, że rezygnuje z budowy zaplanowanych dróg na 

rzecz drogi do Dzierniakowa. Odpowiemy Pani sołtys, że wniosek został przedstawiony na XXI Sesji 

Rady Gminy Gródek w kierunku pozytywnego rozpatrzenia przy planowaniu budżetu na lata kolejne. 

Radna Anna Petelska podziękowała Wójtowi za odpowiedź. Powiedziała także, że budowa drogi 

w Słuczance jest jej priorytetem, jednakże Dzierniakowo jest w jej okręgu wyborczym i jest również 

ważne oraz że będzie wspierać tę inwestycję.  

Radna Monika Ratyńska powiedziała, że mieszkańcy Załuk złożyli wniosek o budowę siłowni 

zewnętrznej, a ja ponawiam ten wniosek. Jeżeli będzie taka możliwość, jeżeli pojawi się jakiś program, 

który umożliwi taką inwestycję to bardzo proszę o budowę siłowni przy nowej świetlicy. Oprócz tego 

proszę o zaplanowanie w przyszłym budżecie budowy wiaty w Raduninie. Takie środki były 

przeznaczone na ten rok, ale z powodu dużej ilości inwestycji zostało to zdjęte. Mieszkańcy bardzo 

chcieliby mieć miejsce, żeby móc się spotykać. Dodatkowo zapytała w jaki sposób i kiedy zostanie 

rozwiązany problem odwodnienia remizy w Załukach? 

Kierownik RIiGK, odpowiedziała, że zostały zebrane oferty na to odwodnienie. Jest to koszt około 

10 000 zł netto. W tej chwili nie mamy takich środków w budżecie. Zaplanujemy to podczas 

projektowania budżetu na przyszły rok i wykonamy na wiosnę. 

Radna Monika Ratyńska zapytała, dlaczego, wobec tego nie ma tego na dzisiejszej sesji? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza powiedział, że jest to sytuacja, która wymaga podjęcia 

niezwłocznych czynności, ponieważ podczas deszczu czy po roztopach będzie stała tam kałuża.  

Kierownik RIiGK Monika Gościk wskazała, że należy wykonać studnię chłonną, puścić pod 

chodnikiem przykanalik oraz kratkę ściekową, która będzie zbierać tę wodę bezpośrednio spod bramy 
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garażowej, tak aby tam nie zaciekało. Wykonawcy niechętnie przyjeżdżają do wykonania tak drobnych 

prac i niestety sobie liczą za to. Niestety Komunalny Zakład Budżetowy nie jest w stanie wykonać takich 

prac, ponieważ nie mają do tego pracowników.  

Radna Monika Ratyńska powiedziała, że nie wie, dlaczego to tak długo trwa, skoro jest to drobna 

naprawa. Są też drobni wykonawcy, którzy mogliby się tego podjąć. Faktem jest, że kilkukrotnie już 

zalało remizę i tym sposobem niszczeje mienie Gminy. Czy znów ma dojść do tego, że w remizie będzie 

po kolana wody i błota? Uważam, że sprawą tą nalży zająć się natychmiast, a nie czekać do następnego 

roku. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że zajęliśmy się tą sprawą natychmiast. Są dwa 

rozwiązania, w tym doraźne, które pozwala przenieść tą wodę w inne miejsce. Chcąc wykonać 

studzienkę potrzebujemy wykonać dokumentację projektową. Myślę, że podejmiemy właśnie takie 

kroki, czyli odprowadzenie wody z miejsca zalewania. Studzienkę wykonamy jako następny krok. 

Zwracam się z prośbą do Kierownika RIiGK Moniki Gościk o skierowanie zapytania do Skarbnika 

Gminy o możliwość przeznaczenia środków na ten cel. 

Skarbnik Gminy Marta Popławska wskazała, że następna sesja jest za miesiąc. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza, powiedział, że następna sesja jest co prawda za miesiąc, ale 

przygotujemy się, aby rozwiązywać ten problem na bieżąco. 

Radny Jerzy Gryc zaproponował, że może niekonieczna jest budowa studzienki chłonnej, na którą 

jest niezbędny projekt. Może wystarczyłaby kratka ściekowa w tym podjeździe oraz odprowadzenie 

wykonane z 10-20 m rury drenażowej. 

Radna Monika Ratyńska odnosząc się do słów Radnego, stwierdziła, że to nie rozwiąże 

problemu, ponieważ tam jest prywatna działka. 

Radny Jerzy Gryc odpowiedział, że wobec tego można wyprowadzić tyle ile się da, np. za remizę. 

Kierownik RIiGK Monika Gościk powiedziała, że być może ta sprawa wydaje się prosta do 

rozwiązania, ale niestety taka nie jest, ponieważ jesteśmy zobowiązani do przestrzegania przepisów. 

Uważam, że wobec tego, że problem ten dotyczy Straży Pożarnej, strażacy mogliby się zaangażować 

w rozwiązanie tego problemu i np. wykopać kawałek rowu, który to na tę chwilę mógłby poprawić 

sytuację i zabezpieczy wodę. W międzyczasie Gmina wykonałaby projekt i zleciła wykonanie pracy raz 

a porządnie co rozwiąże problem na wiele lat. 

Radna Monika Ratyńska odpowiedziała, że nie zgadza się na wykonanie rowu, ponieważ 

prowizorki zawsze są najdłuższe. Pomijając fakt, że nie ma miejsca, gdzie go zrobić, ponieważ w tym 

miejscu jest przejście. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że rura drenażowa zdaje egzamin, wtedy, kiedy jest 

odpowiednie podłoże. Tutaj nie chodzi o odprowadzenie kilku litrów wody, a raczej kilkaset, 

w zależności od opadów. 

Radny Janusz Michał Cimochowicz powiedział, że jego priorytetem jest utwardzenie drogi od 

drogi krajowej do Mostowlan. Jest to odcinek około 7 km. Jest to droga, która łączy wiele miejscowości. 

Jest to droga, która łączy dwie miejscowości Gródek i Michałowo. Jest to szlak turystyczny. Jest to 

droga dojazdu do cerkwi w Mostowlanach i kościoła w Jałówce. Jest to droga dojazdu do urzędów, 

lekarzy. Na niektórych odcinkach ta droga jest utwardzona, ale jak będę wciąż nękał Wójta ciągłymi 

telefonami i wnioskami to wcale nie oznacza, że ta droga będzie utwardzona, ale mam nadzieję, 

że w jakimś tam odstępie czasu to nastąpi.  

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że droga do Mostowlan z tego co pamiętam została 

wymieniona w prezentacji Pana Starosty, jako droga do przebudowy. 

Radny Grzegorz Borkowski odpowiedział, że dotyczyło to drogi w innym ciągu. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że niestety jest pewna kolei rzeczy. Słyniemy 

z tego, że mamy najwięcej dróg powiatowych na terenie naszej gminy989. Są gminy w Powiecie, które 

mają połowę naszej liczby dróg powiatowych, a więc wykonać wspólnie z Powiatem przebudowę na 50 

km, a na127 km to jest znacząca różnica. Jednakże wciąż dążymy do perfekcji, podejmując wspólnie 

z Powiatem inwestycje drogowe. Do tej pory, gdy Powiat zwraca się do nas z pytaniem czy dokładamy 

się do danej drogi, my zawsze jesteśmy na tak. Chciałbym żebyśmy wciąż szli tą drogą. 
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Radna Grażyna Kubiak zawnioskowała o to, aby w miarę możliwości, gdy pojawi się odpowiedni 

program wykonać siłownię zewnętrzną w Waliłach-Stacji. Prosiłam o to już od kilku lat. Zapytała także 

co ze zgłaszaną już wcześniej sprawą studzienek na ulicy Tartacznej? Kolejną poruszoną sprawą była 

zamiana odcinków dróg z Nadleśnictwem Waliły-Stacja. Radna zapytała, czy coś jest już wiadome  

w tej sprawie? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że sprawa zamiany dróg stoi już na najwyższym 

szczeblu, to jest u Dyrektora Generalnego Lasów Państwowych. W księdze wieczystej był taki wpis, że 

te drogi nie są leśne, a rolne. A więc istniała potrzeba pozyskania po naszej stronie pewnych oświadczeń, 

zarówno w Sądzie jak i w Powiecie oraz w biurze geodezji. Natomiast wszystko zostało już 

skompletowane. Wójt Gminy w odniesieniu do wniosku o wykonanie siłowni odpowiedział, że być 

może program OSE to umożliwi. Mam jednak prośbę, aby sprawy niekonieczne albo takie które chcemy 

realizować za własne pieniądze realizować w późniejszym czasie, ponieważ mamy niepewne czasy. 

Epidemia wpływa na to, że wszystko zmienia się z miesiąca na miesiąc.  

Radna Grażyna Kubiak odpowiedziała, że według Pana Wójta budowa siłowni jest to sprawa 

niekonieczna, a czasami takie sprawy są dla mieszkańców również ważne. Wnioskuję o siłownię prawie 

7 lat. Wciąż jest to odkładane ze względu na inne sprawy. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że oczywiście możemy skorzystać z programu OSE 

i sfinansować budowę siłowni w 50 %, ale co zrobimy wówczas, gdy pojawi się konieczność opłacenia 

działania, na które już otrzymaliśmy środki unijne. Z czego pokryjemy brakującą część po stronie 

Gminy? Z czegoś trzeba będzie zrezygnować. Może się zdarzyć taka sytuacja, że w przypadku 

nagromadzenia wielu drobnych inwestycji, będzie trzeba zrezygnować z realizacji naprawdę ważnych 

dla mieszkańców, dużych inwestycji z udziałem środków zewnętrznych, na poczet drobnych spraw, 

dlatego, że akurat takie są oczekiwania. Na dzień dzisiejszy traktujemy jako istotne i ważne inwestycje 

drogowe, gdzie dana droga łączy miejscowości, albo dofinansowanie połączeń autobusowych, gdzie w 

przypadku braku naszego działania pewne miejscowości zostałyby odcięte od jakiegokolwiek środka 

transportu. W przypadku pojawienia się programu OSE przystąpimy do niego. 

Radna Grażyna Kubiak przypomniała, że nie otrzymała od Pana Wójta odpowiedzi 

w sprawie studzienek na ulicy Tartacznej w Waliłach-Stacji. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza poprosił Kierownika RIiGK o udzielenie odpowiedzi w tym 

zakresie. 

Kierownik RIiGK Monika Gościk, pracownik zajmujący się drogami, wytypował firmy, które 

mogłyby zająć się oczyszczeniem tych studzienek. Na ten moment, firmy są obładowane. Jedna firma 

obiecywała nam podjęcie się wykonania usługi, ale ostatecznie do tego nie doszło. Mamy obecnie firmę, 

która przedstawiła nam wstępną kalkulację cenową i być może się z nimi dogadamy. Sprawa jest w 

toku. Studzienki na pewno będą wyczyszczone, Tartaczna jest brana jako priorytet, ponieważ tam 

zalewa najczęściej. 

Radna Dorota Popławska, zapytała czy ulica Polna i Michałowska, tak jak to wcześniej 

zgłaszałam do Urzędu Gminy, również są wzięte pod uwagę w zestawieniu do oczyszczania studzienek? 

Kierownik RIiGK Monika Gościk odpowiedziała, że wszystkie studzienki są brane pod uwagę. 

Myślimy jedynie przyjąć jakiś system kolejności prac. Przede wszystkim musimy wypróbować tę firmę, 

która się tym zajmie, żeby wiedzieć, czy to zda egzamin. Z przedstawionej kalkulacji wynikało, że jest 

to dość duży koszt. Dlatego też chcemy najpierw na próbę zrobić jedną, dwie ulice, żeby zobaczyć jakie 

to przyniesie efekty. Jeżeli to się sprawdzi, sukcesywnie, w miarę posiadanych środków, będziemy 

realizować oczyszczanie wszystkich studzienek. 

Radna Dorota Popławska zawnioskowała o ujęcie w szczególności ulicy Michałowskiej, a także 

Polnej w pierwszej kolejności, ponieważ jest to ulica od lat zalewana, zalewane są także posesje. 

Wójt Gminy Gródek Wiesław Kulesza odpowiedział, że w Gródku nie było kanalizacji 

deszczowej. Kanalizacja deszczowa powstała wzdłuż głównych ulic Chodkiewiczów i Białostockiej, 

pewne możliwości przyłączenia kanalizacji istnieją do dróg podporządkowanych do nich, m.in.  

ul. Polna. Natomiast same studzienki, w przypadku dużych opadów deszczu, niestety nie mieszczą wody 

i woda ta wylewa się na ulicę. Dopóki nie ukształtuje się system ciągów kanalizacji deszczowej to 

niestety problem pozostanie. Studzienki nie zdają egzaminu, jedynie działają doraźnie. W późniejszym 

czasie, gdy studzienka przyjmie odpowiednią ilość wody z nieczystościami z drogi typu piasek, liście, 

to zamula się i jest ograniczony odpływ wody. 
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Radny Jerzy Gryc, powiedział, że skoro Pan Wójt uważa, że studzienki nie działają, może 

powinniśmy w Załukach zdecydować się na kratkę ściekową, rurę drenażową w otulinie, wokół drobne 

kamienie. Zwłaszcza, biorąc pod uwagę, ile będzie nas kosztować budowa tej studzienki. Koszt szacuję 

na maksymalnie 1 000 zł. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza odpowiedział, że z chęcią znalazłbym firmę, która podpisze 

umowę na taką kwotę i wykona tego typu pracę za 1 000 zł, za rozwiązanie problemu odwodnienia 

remizy w Załukach. Panu pewnego czasu wydawało się z wiatą nad zalewem w Zarzeczanach, że jest 

to kilkadziesiąt metrów, a to jest kilkaset metrów, a to już zupełnie inna cena. Uważam, że rura 

drenażowa jest również doraźnym rozwiązaniem. 

Radna Anna Petelska, zwróciła się do Radnej Grażyny Kubiak „jestem za budową siłowni  

w Waliłach-Stacji, bardzo Panią szanuję, że Pani dąży do tego i wiem, że jest to nacisk mieszkańców”. 

W mojej miejscowości również proszą o siłownię, ale ja odpowiadam, że powinniśmy się cieszyć z tego 

co mamy. Mamy plac zabaw, są miejscowości, w których do tej pory nie ma nic. Warto tłumaczyć 

swoim ludziom, że trzeba poczekać i mamy wiele przykładów, że to się później udaje. 

 

Ad. 15 

Sekretarz Gminy Roman Tadeusz Łoziński poinformował, że jest już decyzja, co do tego, że 

uczniowie od klasy 4 do 8 mają wprowadzone nauczanie zdalne oraz dzieci do 16 roku życia od godziny 

8 do 16 nie mogą przebywać poza domem bez opieki osoby dorosłej. Zwracam się z prośbą o 

przekazanie mieszkańcom tych informacji z prośbą o przestrzeganie nowych przepisów, które 

obowiązywać będą już od soboty. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza zwrócił się do Radnych z zapytaniem czy są za tym, aby Gmina 

partycypowała w kosztach zaproponowanego przez PKS Nova rozkładu jazdy, miesięcznie około 5 000 

– 6 000 zł. Oczywiście na czas określony. 

Radny Jerzy Gryc zapytał, czy rozliczenie jest miesięczne? 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza potwierdził. 

Radni wyrazili zgodę na partycypację w kosztach. 

Wójt Gminy Wiesław Kulesza, poinformował, że mieszkańcy sołectwa Zubry zwrócili się  

z prośbą o użyczenie im gminnej działki w celu ustawienia wiaty. 

Radni wyrazili zgodę na użyczenie działki. 

 

Ad. 16 

       Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XIX Sesji Rady Gminy Gródek. W związku 

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

Głosowało 11 radnych: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 

nieoddany głos – 2. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z XIX Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 17 

Przewodniczący Rady poinformował, iż radni nie zgłosili uwag ani uzupełnień 

do udostępnionego na stole protokolanta protokołu z XX Sesji Rady Gminy Gródek. W związku 

z powyższym, poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu. 

 

 

 



13 

 

Głosowało 11 radnych: 

za – 11, 

przeciw – 0, 

wstrzymujących się – 0 

nieoddany głos – 2. 

W oparciu o wyniki przeprowadzonego głosowania Przewodniczący Rady stwierdził, 

że protokół z XX Sesji Rady Gminy został przyjęty, a następnie zostanie podpisany. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady oznajmił, że porządek obrad XXI Sesji Rady Gminy został zrealizowany. 

Wobec wyczerpania porządku obrad podziękował radnym oraz wszystkim uczestnikom sesji,  

a następnie zamknął obrady stwierdzając „Zamykam obrady XXI Sesji Rady Gminy Gródek”. 

Sesja Rady Gminy zakończyła się o godzinie 12:24.  

 

Integralną część protokołu stanowią załączniki wymienione poniżej: 

1. Projekt porządku obrad; 

2. Lista obecności radnych; 

3. Lista obecności zaproszonych gości; 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym; 

5. Informacja w sprawie oświadczeń majątkowych złożonych stosownie do przepisów ustawy  

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym; 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Gródek w roku szkolnym 2019/2020; 

7. Uchwała Nr XXI/176/20 w sprawie Programu Współpracy Gminy Gródek z Organizacjami Pozarządowymi 

na 2021 r.; 

8. Uchwała Nr XXI/177/20 w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Białymstoku 

skargi Prokuratora Rejonowego w Białymstoku.; 

9. Uchwała Nr XXI/178/20 w sprawie wspólnej realizacji projektu pn.: „Rozwój e-usług w gminach Związku 

Gmin Wiejskich Województwa Podlaskiego” w ramach Regionalnego   Programu Operacyjnego 

Województwa Podlaskiego na lata 2014-2020; 

10.  Uchwała Nr XXI/179/20 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy o świadczenie usług w zakresie 

publicznego transportu zbiorowego; 

11. Uchwała Nr XXI/180/20 w sprawie wskazania wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego na 

terenie Gminy Gródek; 

12. Uchwała Nr XXI/181/20 w sprawie uchylenia uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi   

Białostockiemu na dofinansowanie zadania inwestycyjnego w zakresie dróg powiatowych; 

13.  Uchwała Nr XXI/182/20 w sprawie opłaty targowej na terenie Gminy Gródek; 

14.  Uchwała Nr XXI/183/20 w sprawie zmian w budżecie Gminy Gródek na 2020 r.; 

15.  Wniosek dot. drogi powiatowej 1446B wraz z pismem do Starosty Powiatu Białostockiego;  

16.  Imienny wykaz głosowań przez radnych; 

17.  Potwierdzenie odbioru materiałów na XXI Sesję Rady Gminę Gródek; 

18.  Nagranie z obrad XXI Sesji Rady Gminy Gródek. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

    Przewodniczący Rady  

   Protokołowała 

 

    Wieczysław Gościk              Katarzyna Anchimowicz 


